
 

日期  ：  二零二四年五月十四日 (星期二 )  

Date ： 14 May 2024 (Tuesday) 

 

時間  ：  下午二時三十分  

Time ： 2:30 p.m. 
 

地點  ：  沙田民政事務處 441 會議室  

Venue ： Sha Tin District Office Conference Room 441 
 
 

沙田區議會 Sha Tin District Council 

社會福利及青年委員會 Social Welfare and Youth Committee 

 

會議通告 Notice of Meeting 

 
 

1 .  陳壇丹先生提問：有關生育率下降對區內幼稚園和小學教育的影響事宜  

Question Raised by Mr CHAN Tan-tan on the Impact of Declining Fertility Rate on Kindergarten and Primary Education in the District 

 

2 .  沙田民政事務處二零二四至二零二五年度青年活動年度計劃  

Annual Plan on Youth Activities of the Sha Tin District Office for 2024/2025 

 

3 .  沙田區福利辦事處二零二四至二零二五年度地區活動／計劃  

District Activities / Programmes of the Sha Tin District Social Welfare Office for 2024/2025 

 

4 .  教育局提供有關轉介學童入讀沙田區公營中小學人數 (二零二四年一月至三月 )  

Number of Children Referred to Public Sector Primary and Secondary Schools in Sha Tin District Provided by the Education Bureau 

(January to March 2024) 

 

5 .  沙田區青少年罪案報告 (二零二四年一月至二月 )  

Report on Youth Crimes in Sha Tin District (January to February 2024) 

 
 

 


